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Demana a Governació que sancioni Frío de la Selva 

L'Ajuntament d'Aiguaviva denuncia una 
empresa de Riudellots per abocar al bosc 

AIGUAVIVA (De la nostra Redac
ció, per Pepa Bouis).— L'Ajunta
ment d'Aiguaviva ha demanat al 
delegat territorial de Governació 
de la Generalitat a Girona, Xavier 
Soy, que imposi una sanció de 
dues-centes cinquanta mil pesse
tes a l'empresa. Frío de la Selva, 
emplaçada é Riudellots, per l'abo
cament incontrolat de desperdicis 
orgànics al bosc que envolta la ur
banització de Can Jordi. El Consis
tori ha imposat a aquesta empre
sa la sanció màxima que li permet 
la llei, que és de cinc-centes pes
setes. El responsable de la indús
tria, Miquel Ramió, ha assegurat. 
que la seva empresa no és res^ 
ponsable dels abocaments per
què els desperdicis es venen a un 
pagès que els utilitza com a fems. 

A principis del mes de juliol 
passat, l'Ajuntament d'Aiguaviva 
va .requerir l'empresa Frío de la 
Selva, de Riudellots, per tal que, 
en un termini de vintri-quatre ho
res, retirés les deixalles que havia 
abocat en el bosc de la urbanitza
ció Can Jordi, dins el terme muni
cipal d'Aiguaviva. Pocs dies des
prés, uns vint-i-cinc veïns de la ur-
banitzación van signar un escrit 
adreçat a l'Ajuntament d'Aiguavi
va, en el qual denunciaven ela 
abocaments incontrolats en els 
camps de la zona dels residus de 
la indústria. En l'escrit es denun
ciaven les males olors i lesmolès-iç 
ties que èls abocaments provo-; 
quén en el veïnat, i s'anunciava la : 
possibilitat que existís perill d'in
fecció. 

Cinc-centes pessetes 

L'Ajuntament va decidir instruir 
un expedient sancionador a Frío 

^ 

Les queixes dels pagesos i dels veïns van comportar que l'empresa Frío de la Selva deixés d'abocar a Aiguaviva i traslla
dés els seus residus a Vilablareix. Es tracta de residus orgànics que es llenceii en franges, i que, segons els veïns, pro-' 

voquen males olors. Foto: Joan Castro. 

de la Selva al·legant que l'empre
sa havia fèt cas omís del requeri
ment municipal. Després de no 
haver rebut mai cap resposta ni 
al·legació per part de la gerència 
de l'empresa, l'Ajuntament d'Ai
guaviva va decidir, en el decurs 
del darrer ple, imposar a Frío de 
'la Selva la sanció màxima que la 
llei permet a una administració lo
cal per aquest tipus de delicte i 
que és de 500 pessetes. A més, es 
va acordar adreçar al delegat ter
ritorial de Governació, Xavier Soy, 
una demanda de sanció de 
250.000 pessetes contra l'empre

sa. L'acord de ple també inclou un 
requeriment a la indústria per a la 
retirada de.les deixalles abocades 
en el paratge de Can Jordi. Anto
ni Sagrera ha anunciat, a més, la 
interposició d'una demanda judi-. 
eial per part de l'Ajuntament con-

; tra l'émpresa, per no haver fet cas 
dels seus requeriments. 

El responsable de Frío de la Sel
va, Miquel Ramió, ha assegurat 
que l'empresa no aboca les seves 
deixalles enlloc, sinó que les ven 
a un pagès que les transporta als 
seus camps i les utilitza com a 

fems. En aquests moments, els 
abocaments s'han deixat de fér a 
la zona de Can Jordi i s'han tras
lladat al terme rnunicipal de Vila
blareix, en el seu límit amb la ur
banització Mas Aliu d'Aiguaviva. 
L'Ajuntament d'aquest poble ha" 
iniciat contactes amb el Consisto
ri de Vilablareix per tal de solucio
nar el tema, ja que els aboca
ments continuen molestant veïns 
d'Aiguaviva, però de moment Vi
lablareix no ha emprès cap acció 
contra l'empresa de Riudellots, 
que segueix negant que es tracti 
d'abocaments il·legals. 

S'havien apiícat restriccions 

El descens d'ocupació 
permet normalitzar el 

consmn d'aigua a Lloret 
LLORET DE MAR.- El descens 
d'ocupació registrat a Lloret de 
Mar el cap de setmana passat ha 
contribuït, segons Jordi Martínez, 
alcalde de la població, a millorar 
la situació en el subministrament 
d'aigua a la localitat, que ahir va 
qualificar de «pràcticament nor
mal». La setmana passada, els 
sectors més elevats de Lloret de 
Mar, principalment la zona de Pe
nals i Roca Grossa, van patir res
triccions en el servei des de pri
meres hores de la tarda fins a la 
nit. Aquest matí és previst que l'A
juntament posi en funcionament 
les divuit dutxes de la platja de la 
localitat, a les quals la setmana 
passada es va interrompre el sub
ministrament, amb la intenció 
d'estalviar la major quantitat d'ai
gua possible. 

Els problemes eh el subminis
trament d'aigua a determinats 
sectors de Lloret de Mar es van 
iniciar els primers dies d'aquest 
mes perquè les canonades no po
dien absorbir la demanda exis-L^ 
tent. La canonada que condueix 
l'aigua als habitatges de la zona de 
Penals s'havia d'ampliar de vint-i-
cinc a quaranta cinc milímetres 
d'amplada abans d'arribar l'estiu, 
segons havia acordat el Consisto
ri a principi d'any. Malgrat tot, se
gons van explicar el regidor de 
Serveis, Joan Martí, i l'alcalde, 
Jordi Martínez, l'ampliació de la 
capacitat de la canonada no es va 
poder portar a terme a causa de 

diverses dificultats en la tramita
ció i, entre altres probtémesj pel 
retard en el subministrament en 
els materials necessaris. Els talls 
en el subministrament van predis
posar els turistes que estaven es
tiuejant a la zona de Penals i Roca 
Grossa a marxar de la localitat 
abans del què tenien previst, se
gons van manifestar fonts del sec
tor. L'oposició Considera que en 
tot l'afer hi ha hagut una manca de 
gestió per part de l'equip de go
vern. 

Ahir, el problema en el submi
nistrament havia disminuït consi
derablement, segons va manifes
tar Jordi Martínez, que va reco
nèixer que una de les causes prin
cipals havia estat ei descens d'o
cupació i, per tant, ei descens en 
la demanda d'aigua. Alguns pro
pietaris de bars de les zones més 
cèntriques de Lloret han manifes
tat que la tarda de diumenge van 
patir talls en el subministrament, 
que ahir no s'havien tornat a repe
tir. L'Ajuntament de Lloret de Mar 
creu que aquest problema ja està 
(cpràcticament resoK», i pensa 
que aquest matí es podran posar 
en funcionament les divuit dutxes 
de la platja de la localitat. 

El projecte de millora i adequa
ció de la xarxa de captació i distri
bució d'aigua de Lloret de Mar va 
ser aprovat a principis d'aquest 
any, i preveu un cost de prop de 
vint-i-cinc milions de pessetes. 
L'obra s'ha de fer en dues fases. 

M ú s i c s s e n s e solfa.— Deu músics dels anomenats sense sol
fa, que toquen d'oïda i sovint amb instruments de fabricació pròpia, va
ren acudir dissabte al vespre a la segona trobada que va organitzar l'A
juntament de Camprodon en col·laboració amb el grup musical Tururut 
Bona Aigua. Els deu instrumentistes varen interpretar cada un un pa
rell de peces del seu repertori, que va des de pericons fins a sardanes, 
passant per valsos i cançons populars. Foto: Fidel Bales. 

Organitzen 
visites 
turístiques als 
Aiguamolls 
CASTELLÓ D'EMPÚRIES.- El 
Parc Natural dels Aiguamolls 
programa durant la temporada 
d'estiu unes visites organitza
des a la reserva, especialment 
dedicades als turistes, en les 
quals, durant quatre hores, es 
fan explicacions i comentaris 
sobre les característiques del 
parc i sobre la fauna que hi viu. 
La direcció del parc ha con
tractat un servei de traducció i 
de guies, que es dirigeixen als 
visitants en quatre idiomes. 
Aquestes visites han tingut 
una gran acceptació entre els 
estrangers que passen les se
ves cacances a la zona, els 
quals han pogut admirar, des 
del nou observatori construït 
recentment, les tres daines 
nascudes el mes passat. 
Aquestes daines, que van ser 
engendrades al parc, són, jun
tament amb les cigonyes, els 
primers animals que hi han 
nascut en estat semi-captiu.; 
Fonts del mateix Parc dels Ai
guamolls van assenyalar ahir 
que molt probablement a les 
tres daines que van néixer a 
principis de juliol s'hi podrien 
afegir un ò dos animals més 
nascuts recentment, encara 
que de moment aquest fet no 
es podia confirmar. 

Del dia cinc al deu de setem
bre, el Parc, juntament amb la 
lAEDEN i l'associació El Toríit, 

•organitza un Curset de Dibuix 
•Naturalista, que anirà a càrrec 
> |de Caries Puche i Rius. Segons 
•els organitzadors^ aquest cur
set, que es farà a la casa de co
lònies El Padró de Ventalló, ha 
estat motivat per l'escassetat 
de dibuixants de temes de na
tura que hi ha al nostre país, i 
té com à finalitat intentar que 
l'intèrès per la natura es-de
senvolupi paralellamènt a les 
afeccions artístiques, mit
jançant la utilització de llapis i 
papers per dibuixar aspectes 
de la natura. 

L'Ajuntament de 
Caldes publica 
un resum de la 
gestió municipal 
CALDES DE MALAVELLA.-
L'Ajuntament de Caldes de 
Malavella ha editatei setzè nú
mero del butlletí informatiu 
d'aquest Consistori, Es fa sa
ber..., que correspon al mes de 
juliol. El butlletí, que ha apare
gut coincidint amb la festa ma
jor d'aquest any, suposa un re
pàs de tota la gestió realitzada 
per l'Ajuntament de Caldes du
rant aquesta legislatura. Els 
responsables del Consistori 
pretenen, segons es comunica 
en el butlletí, millorar la seva 
tasca informativa i mantenir un 
contacte continu amb els ciu
tadans. Amb la reaparició de 
Es fa saber..., l'Ajuntament vol 
que els habitants de Caldes 
puguin conèixer tot el que fa 
referència a la política de ges
tió municipal. La publicació in
clou diferents apartats desti
nats a informar sobre leis tas
ques qué ha realitzat l'Ajunta
ment pel que fa a obres i ser
veis, urbanisme, cultura, go-. 
vernació, servei municipal de 
català, sanitat, tercera«dat, en
senyament i esport. També 
s'inclou un japartat dedicat a hi
senda, per informar sobre els 
pressupostos I les despeses 
que es preveuen per aquest 
any. 
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